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Opening 
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Vaststellen agenda 

Brief RKC voor RES behandelen i.v.m. inspraak van de voorzitter van de RKC. 
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Vaststellen besluitenlijst 21 januari  2019 

Besluitenlijst wordt gewijzigd vastgesteld, (partijnaam mevr. Van der Linde was niet 
correct) 
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Spreekrecht publiek 

Mevr. Karin Stadhouders, voorzitter RKC  
 
7 Brief RKC verhogen budget 

PvdA geen opmerkingen, kan met de brief instemmen 
DB voorkeur voor 1 groot onderzoek en niet voor een verhoging van het budget. 
Terughoudend t.a.v. dit verzoek. 
CDA de RKC is onafhankelijk en doet ongevraagd en gevraagd onderzoek. 
Onderstreept het belang van een goed werkende RKC, kan akkoord met de gevraagde 
budgetverhoging. 
VVD is blij met een onafhankelijke rekenkamercommissie, het bedrag is niet hoog en 
staan positief t.a.v. dit budget. 
D66 vind de kosten buitensporig hoog. Men ziet veel liever dat het budget volledig ten 
goede komt aan de onderzoeken met ondersteuning. 
Brief gaat terug naar het presidium. 
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Regionale Energiestrategie (RES) 

DB zeer strikte regels en randvoorwaarden staan hierin vermeld. Interessant dat Soest 
niet meedoet en dat roept een aantal vragen op. 
Waar ligt bijv de beslissingsbevoegdheid, wordt er rekening gehouden met 
landschappelijke waarden. De kaders en randvoorwaarden zijn degelijk beschreven, 
maar hoe realistisch is het om in een half jaar een bod neer te leggen? Hoe staat het 
met de energietransitie atlas. Verplichten we ons ergens aan? 
CDA ziet liever eerst een actieplan vanuit de eigen gemeente voordat we naar een 
regionale opgave gaan. Zon op boerendaken telt mee voor de landbouw en niet voor 
bebouwd, zijn er afspraken gemaakt met de eigenaar van het zonneveld. Zorgen over 
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de berekening van het stuk vanuit het college. Wij zullen heel helder moeten maken 
wat de kaders zijn. Compensatie van de CO2 van de rijkswegen hoort niet in dit stuk 
thuis en wil het liever aanhouden totdat deze zinsnede eruit is. Besparing komt voor 
opwekking wat hen betreft. Hoe nemen we onze inwoners mee, geen aandacht van de 
RES voor de volksgezondheid en haalbaarheid en betaalbaarheid. Nu aanhouden, 
eerst eigen opgave beschrijven. 
VVD punt 8 wat wordt bedoeld met onvoldoende mogelijkheden (zodat de regio het 
moet overnemen) punt 9 onduidelijk. Maatschappelijk draagvlak is niet goed geborgd, 
daar worden we later over geïnformeerd maar dat is onvoldoende. 
D66 geeft aan dat de regio de kans krijgt om eerst zelf met een bod mag komen, dat is 
een kans. Pleidooi om hiermee in te stemmen. 
PvdA goed dat hier op regioniveau naar gekeken wordt. We moeten de kans pakken 
om mee te doen. Onze inwoners moeten hierbij goed worden betrokken. 
Wethouder Lankreijer reageert op de vragen. De raad beslist; het is de bedoeling om 
lokaal draagvlak te meten. Onze eigen ambitie is hoger dan die van de RES; voordat 
de RES wordt vastgesteld moeten we onze eigen plannen goed onder de loep nemen. 
We moeten in de regio met elkaar tot 49% komen.  
Wethouder heeft er vertrouwen in dat we in Eemnes kunnen bijdragen aan een goed 
bod van de regio. Snelwegen worden niet meegenomen.  
CDA van belang eerste eigen opgave helder hebben. RES aanhouden totdat memo 
vanuit college er is. 
VVD hoe zit dit stuk in de planning. 
D66 het is een procesvoorstel jammer dat CDA hier niet achter staat. Niet achterover 
leunen. 
PvdA onze eigen opgaven zijn vele male hoger dus waarom dit voorstel aanhouden. 
Wethouder Lankreijer geeft aan dat dit een procesvoorstel is, onze gemeentelijke 
doelstellingen zijn veel hoger. Er ligt nu eenmaal een plicht om een RES op te stellen, 
beter is om nu aan het stuur te blijven zitten. Wat hem betreft gaat het Eemnes gewoon 
lukken om een bod neer te leggen. Hij geeft verder aan dat de RES exclusief de 
snelwegen is.  Mochten de financiële kaders nog niet bekend zijn dan zullen die 
onderdeel worden van het bod dat wij neerleggen. 
Stuk gaat door naar de raad 
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Integraal Veiligheidsplan BES 2019-2022 

CDA hoe zit het binnen deze regio met de samenwerking die er plaatsvind binnen de 
regio Gooi en Vecht.Hoe zit het met de speerpunten. 
VVD complimenten dat dit veiligheidsplan integraal is opgesteld met diverse 
gemeenten. Integrale aanpak voor de problemen is een goed punt. Elke gemeente 
heeft een eigen speerpunt, wat is de onze? Er wordt bewoners gevraagd zaken te 
melden. De politie moet zich ook laten zien in de samenleving.  
D66 prima voorstel en men kan zich vinden in de prioriteiten, welke prioriteit gaat 
Eemnes trekken en waarom. 
PvdA in welke vorm gaan we het speerpunt vormgeven. Men mist het speerpunt 
dumpen van drugs. 
DB goed voorstel, hoe ga je lokaal cybercrime oppakken. 
Burgemeester Van Benthem beantwoordt de vragen. Hij geeft aan dat de 
samenwerking binnen de regio’s op werkvloerniveau goed gaat. Wat betreft jeugd 
zitten we in dezelfde regio. Bereidheid om stappen te zetten en zaken te melden is 
terughoudend. Toezicht op jeugd is in alle vier de gemeenten een prioriteit. Het 
dumpen van drugsafval is alleen te bestrijden door het netwerk op te rollen dat grenst 
weer aan ondermijning. Het melden van incidenten is heel belangrijk en dat gebeurt 
niet altijd. Komende week wordt er huis aan huis een veiligheidskrant bezorgd. 
Toezegging: Veiligheidsvragen uitzetten bij burgerpanel in Q4. Veiligheidsmonitor is 
afgeschaft.  
Cybercrime is iets wat in opmars is en er nog steeds mensen in babbeltrucs trappen of 
via internet worden opgelicht. Inzet wordt:  melden, bewustwording en onderwijs. 
CDA melden is problematisch ook vanwege AVG, is dit bespreekbaar te maken op 
landelijk niveau. Hoe wordt ons speerpunt uitgewerkt. 
PvdA zijn camera’s een idee om te plaatsen bij de invalswegen van Eemnes. Dat 
laatste is niet makkelijk juist ook vanwege privacy wetgeving 
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Stuk kan door naar de raad. 
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Analyse Begrotingsrechtmatigheid 2018 

VVD jammer dat deze zaken niet eerder zijn gemeld bij de raad. Totaalbedrag klopt 
volgens hen niet bij de Hilt 
D66 akkoord 
PvdA akkoord 
DB vraag over investeringen, die zijn identiek aan vorig jaar; IHP overschrijding dit jaar 
voor begeleidingskosten?  
CDA moeilijk om de optelsommen te begrijpen, enige uitleg is wel handig. 
Burgemeester Van Benthem legt de systematiek uit, in de jaarrekening volgen de 
exacte overschrijvingen, dit is op hoofdlijnen. 
Evaluatie van het IHP komt eraan, de overschrijdingen in de ambtelijke bijstand zijn wel 
aan de hoge kant. 
Voorstel kan naar de raad 
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Overheveling budgetten 2018/2019 gemeente Eemnes 

D66 het valt op dat het een laag bedrag is.  
PvdA bedrag van 36.000 bij sociaal domein, niet gebruikt? Of over hoe kan dat? 
DB onderbouwing is degelijk, bedrag valt mee. 
CDA is het niet slimmer om terug te storten en opnieuw aan te vragen i.v.m. 
wijzigingen in ontwikkelingen. 
VVD geen commentaar.  
Burgemeester Van Benthem geeft aan dat je 1x mag overhevelen, sommige zijn dus 
ook geweigerd omdat het voor de 3e keer voorbij kwam. Hij geeft aan waar het bedrag 
voor gereserveerd is en waarom het is blijven bestaan.  
Voorstel kan door naar de raad. 
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Rondvraag 

CDA hoe staat het met het de kernrandvisie Goyergracht? Wethouder Reijn geeft de 
stavaza aan en meld dat er binnenkort een overzicht van komt. 
VVD waar gaan de potloden naartoe die verwijderd zijn? Wethouder Lankreijer geeft 
aan dat de potloden vast ergens anders kunnen worden ingezet. 
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Sluiting om 22.00 uur 

 


